
Protokół Nr XLIX

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 20 sierpnia 2021 roku w zdalnym

trybie  obradowania  z  wykorzystaniem  środków  porozumiewania  się  na  odległość  (przy

wykorzystaniu środków komunikacji elektronicznej).        

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Renata Wiatrowska – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego;

Pan Grzegorz Klimek – Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego;

Pani  Agnieszka  Gilbert –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 lipca 2021 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Uchwały Nr XLVIII/390/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 27 lipca 2021 roku

w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  rzeczowej  Województwu

Świętokrzyskiemu – projekt nr 403/21,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2021 – 2035 –

projekt nr 394/21,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 391/21,

d) wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Staszów porozumienia międzygminnego w celu
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przygotowania  i  realizacji  Strategii  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla  Obszaru  Strategicznej

Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021 – 2030 – projekt nr 404/21,

e)  uchwalenia  Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy

Staszów na lata 2021 – 2025 – projekt nr 396/21,

f) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Staszów –

projekt nr 397/21,

g)  przyznania  pierwszeństwa  w  nabywaniu  budynków  użytkowych  ich  najemcom  oraz

wyrażenia  zgody  na  ich  zbycie  wraz  z  gruntem  niezbędnym  do  racjonalnego  z  nich

korzystania – projekt nr 398/21,

h)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu

nieograniczonego – projekt nr 399/21,

i) wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości – projekt nr 400/21,

j)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  ustnego  przetargu

nieograniczonego – projekt nr 401/21,

k) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej – projekt nr

402/21.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 26.07.2021 r.  do
18.08.2021 r.

6. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 18 radnych).

Ad. 3

Radni  nie  wnieśli  uwag do protokołu  nr  XLVIII  z  sesji  z  dnia  27  lipca  2021 r.  i  przyjęli  go

jednomyślnie (obecnych było 20 radnych). 

Ad. 4 a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie zmiany  Uchwały  Nr  XLVIII/390/2021  Rady  Miejskiej

w  Staszowie  z  dnia  27  lipca  2021  roku  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy

rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 403/21.

Nie podjęto dyskusji.
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/396/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani Renata Wiatrowska – Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego  zapoznała z projektem

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta  i  Gminy Staszów na lata

2021 – 2035 – projekt nr 394/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/397/2021

 (w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 c

Pani  Renata  Wiatrowska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2021 rok – projekt nr 391/21.

Radny  Dominik  Rożek odniósł  się  do  zwiększenia  wydatków  budżetu  w  zakresie  zakupu

samochodu  osobowego  na  potrzeby  tut.  Urzędu.  Stwierdził,  iż  nie  kwestionuje  on  zasadności

zakupu nowego pojazdu służbowego. Dodał, iż w tym miejscu chciałby przypomnieć o zgłaszanej

już  od  kilku  lat  pilnej  potrzebie  zakupu  pojazdu  na  potrzeby  Staszowskiego  Ośrodka  Kultury

z wykorzystaniem do przewozu osób i sprzętu. Nadmienił, iż po zapewnieniach władz gminy ma

nadzieję, iż wniosek ten zostanie zrealizowany ze środków przyszłorocznego budżetu miasta. 

Radny Tomasz Otrębski poprosił o wyjaśnienie kwestii zwiększenia wydatków budżetu w dziale

600 "transport i łączność" w związku ze zwiększeniem zadania pn.:„Rozbudowa drogi wewnętrznej

w Staszowie od ul. Krakowskiej do działki nr 5838/13" w kwocie 60 000,00 zł. 

Radny Hubert Gawłowicz  odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu na zakup samochodu

osobowego w kwocie 156 000,00 zł. Wniósł o wyjaśnienie, jaki pojazd planowany jest do nabycia

przez  gminę  i  jak  bardzo  pilna  jest  to  potrzeba.  Radny  stwierdził,  iż  wiele  zadań  nie  jest

realizowanych przez władze gminy, gdy nie zostaje pozyskane dofinansowanie na zadania, a środki

w  obecnym  przypadku będą  w  całości  pochodziły  z  budżetu  gminy.  Ponadto  odniósł  się  do

zwiększenia wydatków na zadanie pn. "Modernizacja oświetlenia ulicznego na energooszczędne na

terenie Miasta i Gminy Staszów" w ramach funduszu ochrony środowiska w kwocie 130 000,00 zł.
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Zapytał o planowane przeznaczenie środków finansowych.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  odniósł się do zapytania radnego Huberta

Gawłowicza w kwestii zwiększeniem wydatków budżetu gminy na zakup samochodu osobowego.

Stwierdził,  iż  dotychczasowy  samochód  służbowy  z  2011  roku  (przebieg  400  tys.  km)  jest

pojazdem coraz bardziej awaryjny, a jego eksploatacja coraz bardziej kosztowna. Wyjaśnił, iż w

2022  rok  planowany  jest  zakup  nowego  pojazdu  dostosowanego  do  przewozu  osób

niepełnosprawnych,                 w związku z czym, na bieżący rok została zamierzona wymiana

samochodu osobowego. Dodał, iż nie ma możliwości dofinansowania zakupu takiego pojazdu, w

związku z czym środki na jego zakup będą pochodzić  z budżetu gminy.  Nadmienił,  iż  obecny

pojazd zostanie zbyty, a uzyskane środki zasilą budżet gminy.

W  zakresie  zapytania  radnego  Tomasza  Otrębskiego  dotyczącego  zwiększenia  wydatków  na

zadania  pn.:„Rozbudowa  drogi  wewnętrznej  w  Staszowie  od  ul.  Krakowskiej  do  działki  nr

5838/13"  w  kwocie  60  000,00  zł.  wyjaśnił,  iż  dotyczy  to  odszkodowania  za  wywłaszczenie

nieruchomości zajętej pod drogę. W kwestii zwiększenia wydatków na zadanie pn. "Modernizacja

oświetlenia  ulicznego  na  energooszczędne  na  terenie  Miasta  i  Gminy  Staszów"  w  kwocie

130 000,00 zł. przypomniał, iż jest to II etap realizacji zadania i będzie dotyczył terenów Osiedla

Wschód i obwodnicy.

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Dominika Rożka w zakresie pilnej potrzeby zakupu pojazdu

na potrzeby Staszowskiego Ośrodka Kultury wyjaśnił, iż podejmowane są działania zmierzające do

pozyskania takiego pojazdu. Wniósł o cierpliwość w tym aspekcie. 

Radny  Mariusz  Łazarz  poparł  kwestię  zakupu  pojazdu  służbowego  na  potrzeby  tut.  Urzędu

dodając, iż posiadania sprawnego transportu jest ważną kwestię w działalności samorządu. 

Radny Hubert  Gawłowicz ponowienie  odniósł  się  do  sprawy zakupu  pojazdu  i  stwierdził,  iż

rozumie on potrzebę jego zakupu, jednak ma pytanie, czy jego zakup w obecnym czasie jest taki

konieczny  z  uwagi  na  wiele  innych  ważnych  potrzeb  koniecznych  do  realizacji  na  rzecz

mieszkańców.  Poruszył  sprawę  prowadzonej  zbiórki  na  zakup  ambulansu  na  potrzeby

staszowskiego  szpitala,  dodając,  iż  gmina  może  udzielać  innym  jednostkom  takiego  wsparcia

finansowego. 

Burmistrz  Leszek  Kopeć odnosząc  się  do  słów  radnego  Huberta  Gawłowicza  dotyczącego

wsparcia zakupu ambulansu na potrzeby staszowskiego szpitala przypomniał, iż cały czas  gmina

współpracuje z władzami powiatu i wspiera finansowo potrzeby szpitala. Dodał, iż w tym miejscu

nie można mówić o braku zaangażowania,  współpracy i wsparcia  finansowego naszej  placówki

leczniczej.  

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 18 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych) 

podjęła

Uchwałę Nr XLIX/398/2021

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 d

Pani  Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  przez  Gminę Staszów porozumienia  międzygminnego

w celu  przygotowania  i  realizacji  Strategii  Rozwoju  Ponadlokalnego  dla  Obszaru  Strategicznej

Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021 – 2030 – projekt nr 404/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/397/2021

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 4 e

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Staszów na lata 2021 – 2025 – projekt nr 396/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/398/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Staszów – projekt nr 397/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/399/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 g

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie  przyznania pierwszeństwa

w nabywaniu  budynków użytkowych ich  najemcom oraz  wyrażenia  zgody na ich  zbycie  wraz

z gruntem niezbędnym do racjonalnego z nich korzystania – projekt nr 398/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 19 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/400/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 399/21. 

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/401/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 i

Pani  Agnieszka  Gilbert  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na

bezprzetargową sprzedaż nieruchomości – projekt nr 400/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/402/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 j

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze ustnego przetargu nieograniczonego – projekt nr 401/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/403/2021

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 k

Pani Agnieszka Gilbert  zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej – projekt nr 402/21.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 17 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLIX/404/2021

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach radny  Tomasz  Otrębski poruszył  kwestię  rozważenia

możliwości  wprowadzenia  zmiany  organizacji  ruchu  na  drodze  wojewódzkiej  nr  764,  poprzez

zamontowanie znaku B-21 tj. zakaz skrętu w lewo przed skrzyżowaniem ulic Targowa – Wojska

Polskiego  w  Staszowie  w  pobliżu  placu  targowego.  Ponadto  przypomniał  o  pilnej  potrzebie

realizacji zgłaszanej interpelacji w zakresie wykonania kompleksowego remontu parkingów przy

ul. Kołłątaja w Staszowie przy budynkach nr 6, 8 i 10. Zapytał również o zamierzenia względem

budynku po byłej Komendzie Powiatowej Policji w Staszowie przy ul. 11 Listopada w Staszowie,

jak  również  o  plany  względem  rozpoczęcia  realizacji  III  etapu  budowy  obwodnicy  Staszowa.

Ponadto  poprosił  o  informacje  w  zakresie  zadania  dotyczącego  rewitalizacji  Rynku,  Jeziora

Golejów,  remontu  ulicy  Polnej,  jak  również  kompleksowego remontu  ulicy  KEN w Staszowie

z uwzględnieniem wykonania przejść dla pieszych i zatok parkingowych. 

Radny  Zbigniew  Wojciechowski  poruszył  kwestię  związaną  ze  złym  utrzymaniem  boiska

sportowego w Kurozwękach. Zapytał o dalsze plany względem tego obiektu. 

Radny  Hubert  Gawłowicz wniósł  o  informacje  dotyczące  Przedsiębiorstwa  Komunikacji

Samochodowej w Staszowie w zakresie przetargów na dowóz uczniów do placówek oświatowych

w gminie Staszów, jak również w innych gminach. Ponadto poruszył kwestię rozpoczętych prac

związanych z oczyszczeniem i  poprawą stanu staszowskich jezior  na  golejowskich  zbiornikach

w ramach  „małej  rewitalizacji”.  Dodał,  iż  w  specyfikacji  do  zamówienia  był  zapis,  że  namuł

usunięty z dna zbiornika wodnego miał zostać bezpośrednio wywożony do miejsca składowania

poza terenem Golejowa. Radny stwierdził, iż tak jednak się nie dzieje z uwagi na gromadzenie go

w pobliskiej zatoczce. Zapytał więc, czy takie działania nie zagrażają w jakimś sensie zbiornikowi

i okolicznej przyrodzie. Zapytał,  czy nie ma możliwości bezpośredniego jego wywozu. Ponadto

poparł kwestię poruszoną przez radnego Tomasza Otrębskiego w zakresie rozważenia możliwości

wprowadzenia zmiany organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej 764 w rejonie skrzyżowania ulic
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Targowa – Wojska Polskiego w Staszowie.

Radny Zdzisław Brzyszcz poruszył kwestię zgłaszaną przez mieszkańców w zakresie rozważenia

możliwości  ustawienia  oznakowania  zakazu parkowania  na  ulicy  Kwiatowej  w Staszowie bądź

wykonania  jej  poszerzenia,  z  uwagi  na  utrudnienia  związane  z  ruchem przemieszczających  się

pojazdów. Radny wyjaśnił, iż przedmiotowa uliczka jest wąska, a zaparkowane pojazdy znacząco

utrudniają wzmożony ruch pojazdów z uwagi na pobliski sklep wielkopowierzchniowy.  Ponadto

przypomniał  o  pilnej  konieczności  remontu  nawierzchni  miejsc  parkingowych  wzdłuż  ronda

w Rynku, których obecny stan może powodować uszkodzenia parkujących tam pojazdów. Ponadto

zwrócił się do Burmistrza,  aby zaprosić na kolejną sesję Prezesa Zarządu i nowego trenera klubu

sportowego  „Pogoń  Staszów”  z  uwagi  na  liczne  pytania  mieszkańców  w  zakresie  planów

i  zamierzeń  względem  dalszej  działalności  klubu.  Podziękował  władzom  gminy  za  realizację

zadania  związanego  z  uporządkowaniem  terenu  pomiędzy  blokami  Kołłątaja  4  i  Kołłątaja  2

w Staszowie, polegającego na usunięciu uschniętych drzew i pielęgnacji pozostałych.. 

Radna Anna Karasińska  zaprosiła  radnych  na  uroczystość  w dniu  1  września  br.   związaną

z  Wojewódzką  Inauguracją Roku  Szkolnego  2021/2022  organizowaną  przez  Liceum

Ogólnokształcące im. ks. kard. S. Wyszyńskiego i przedstawiła przebieg obchodów.

Radny Mariusz Łazarz zgłosił kwestię rozważenia możliwości pomalowania osi jezdni na łuku

ulicy Mickiewicza w Staszowie przed sklepem Tesco, z uwagi na częste ścinanie zakrętu przez

kierowców i  możliwe  wystąpienie  zagrożenia.   Ponadto  zaprosił  radnych  na  mającą  się  odbyć

11 września br. inscenizację historyczną „Ostatni żołnierz września - Hubal historia prawdziwa",

która odbędzie się w „Zakątku Świętokrzyskim” w Grzybowie, organizowaną przez Stowarzyszenie

Rekonstrukcji Historycznych „Avito Vivit Honore”.

Radny Wojciech Charyga wystąpił z apelem do radnych Rady Miejskiej w Staszowie i radnych

wszystkich  gmin  powiatu  staszowskiego  o  udzielenie  wsparcia  finansowego  i  przekazanie  diet

z  przeznaczeniem na  zakup  ambulansu  na  potrzeby  staszowskiego  szpitala.  Stwierdził,  iż  jego

zdaniem radni przychylą się do apelu i chętnie oddadzą swoje uposażenie na ten cel.

Na powyższe  Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz  stwierdził,  iż

popiera taką inicjatywę.

Radny  Tomasz  Otrębski  zapytał,  czy  będzie  możliwe  uczestniczenie  w  rozpoczęciu  roku

szkolnego i w  jakiej formie zostały zaplanowane uroczystości z uwagi na obostrzenia związane

z pandemią koronawirusa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz  poruszył  sprawę

funkcjonowania  cmentarza  komunalnego  w  Staszowie.  Poinformował,  iż  mieszkańcy  zgłaszają

uzasadnione  zastrzeżenia  w zakresie  częstotliwości wykonywania  koszeń na  terenie  cmentarza.
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Dodał,  iż zgłaszane są również zastrzeżenia,  co do jakość tych prac,  z uwagi na powodowanie

śmiecenia nagrobków skoszoną trawą. Zwrócił się do władz gminy o podjęcie interwencji w tym

zakresie. Zapytał także, kiedy zostaną wybudowane alejki w nowo powstałych ciągach nagrobków

z  uwagi  na  utrudnienia  w  poruszaniu  się  po  nich  osób  niepełnosprawnych  i  niedołężnych.

Zaznaczył, iż PGKiM w Staszowie pobiera znaczące środki za miejsce pochówku, jednak nie ma to

przełożenia na należyte utrzymanie cmentarza. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  w  pierwszej  kolejności  odniósł się  do

zapytania radnego Tomasza Otrębskiego w zakresie rozważenia możliwości wprowadzenia zmiany

organizacji  ruchu na drodze wojewódzkiej  nr  764 poprzez  zamontowanie  znaku B-21 tj.  zakaz

skrętu w lewo przed skrzyżowaniem ulic Targowa – Wojska Polskiego w Staszowie w pobliżu

placu targowego. Poinformował, iż wniosek radnego zgodnie z kompetencją zostanie przekazany

do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach celem jego weryfikacji. W zakresie kompleksowego

remontu parkingów przy budynkach nr 6, 8 i 10 ul. Kołłątaja w Staszowie odpowiedział,  iż na

obecną  chwilę  jego  realizacja  nie  jest  możliwa  z  uwagi  na  brak  wystarczających  środków

w  budżecie.  Dodał,  iż  corocznie  wykonywane  są  drobne  remonty  nawierzchni  parkingowych,

zgodnie z przyjętym harmonogramem potrzeb w tym zakresie.  W kwestii  zamierzeń względem

budynku po byłej Komendzie Powiatowej Policji w Staszowie przy ul. 11 Listopada w Staszowie

poinformował,  iż  Starostwo  Powiatowe  w  Staszowie  czyni  starania  o  pozyskanie  środków

zewnętrznych  na  przeprowadzenie  remontu  tego  obiektu.  W zakresie  kompleksowego  remontu

ulicy KEN w Staszowie z uwzględnieniem przejść dla pieszych i wykonaniem zatok parkingowych

przypomniał,  iż  gmina  Staszów  pozyskała  środki  zewnętrzne  na  wykonanie  inwestycji  na

przejściach dla pieszych na terenie miasta Staszowa w ramach rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.

Wymienił lokalizację przejść dla pieszych planowanych do przebudowy. W kwestii kompleksowej

przebudowy  ulicy  KEN  w  Staszowie  poinformował,  iż  gmina  Staszów  złożyła  wniosek

o pozyskanie środków na realizację tej inwestycji w ramach rządowego programu Polski Ład, jak

również zostanie złożony wniosek na to zadanie w ramach środków pochodzących z przebudowy

dróg lokalnych.  Dodał  również,  iż  w ramach  programu Polski  Ład został  złożony  wniosek na

wykonanie II etapu rewitalizacji terenu Golejowa wraz z infrastrukturą towarzyszącą. W zakresie

realizacji III etapu obwodnicy Staszowa wyjaśnił, iż zadanie jest na etapie uzyskania pozwolenia na

budowę. Następnie odniósł się do remontu ulicy Polnej w Staszowie i wyjaśnił, iż realizacja zadania

jest możliwa po uzyskaniu wsparcia zewnętrznego. W zakresie przebiegu uroczystości związanych

z rozpoczęciem roku szkolnego przypomniał, iż główne obchody organizowane są przez Liceum

Ogólnokształcące w związku z  Wojewódzką Inaugurację Roku Szkolnego 2021/2022, a na które

obchody radni zostali zaproszeni. W kwestii uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w danych
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placówkach oświatowych poinformował, iż obecnie kwestie te są na etapie uzgodnień z dyrekcjami

poszczególnych  placówek.  W  zakresie  zapytania  radnego  Zbigniewa  Wojciechowskiego

dotyczącego   zamierzeń  względem  boiska  sportowego  w  Kurozwękach  poinformował,  iż

w obecnym roku  podjęte  zostały  działania  związane  z  pozyskaniem środków na  modernizację

obiektu.  Z uwagi na interwencje mieszkańców Kurozwęk sprzeciwiających się przeprowadzeniu

modernizacji  tego  obiektu,  gmina  Staszów  odstąpiła  od  realizacji  zadania.  Nadmienił,  iż  nie

wyklucza  się  jednak  ponownego  podjęcia  działań  zmierzających  do modernizacji  obiektu  wraz

z wykonaniem infrastruktury towarzyszącej, z uwagi na rosnące zapotrzebowanie na korzystanie

z  takiego  obiektu.  W zakresie  zapytania  radnego  Huberta  Gawłowicza  dotyczącego  informacji

o  postępowaniach  przetargowych  na  dowóz uczniów do  placówek  oświatowych  prowadzonych

przez PKS Staszów wyjaśnił, iż spółka jest jeszcze w trakcie przetargów, w związku z czym nie jest

możliwe udzielenie  jednoznacznej  odpowiedzi.  Następnie  odniósł  się  do zapytania  dotyczącego

gromadzenia namułu w związku z rozpoczętymi pracami związanymi z oczyszczeniem i poprawą

stanu  staszowskich  jezior  na  golejowskich  zbiornikach  i  wyjaśnił,  iż  prowadzone  działania  są

zgodne z procedurami w tym zakresie. W temacie poruszonym przez radnego Zdzisława Brzyszcza

dotyczącym  rozważenia  możliwości  ustawienia  oznakowania  zakazu  parkowania  na  ulicy

Kwiatowej  w  Staszowie  bądź  wykonania  jej  poszerzenia  poinformował,  iż  zostaną  podjęte

stosowne działania  w tym zakresie.  Dodał,  iż  w obecnym roku w ramach bieżących remontów

planowane  jest   wykonanie  remontu  części  nawierzchni  miejsc  parkingowych  wzdłuż  ronda

w Rynku. W zakresie zaproszenia do udziału w sesji Prezesa Zarządu i trenera klubu sportowego

„Pogoń Staszów”,  Burmistrz wniósł o zaproszenie tych osób i omówienie zagadnień związanych

z działalnością klubu podczas posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej, która

jest komisją merytoryczną w poruszonej sprawie.  Dodał, iż po wcześniejszych uzgodnieniach nie

wyklucza  się  udziału  tych  osób  w  obradach  sesji  Rady  Miejskiej.  W  zakresie  apelu  radnego

Wojciecha  Charygi  o  przekazanie  diet  z  przeznaczeniem  na  wsparcie  zakupu  ambulansu  na

potrzeby staszowskiego szpitala poparł inicjatywę i wyraził wolę pomocy.  W sprawie poruszonej

przez  radnego Mariusza Łazarza  dotyczącej  rozważenia  możliwości  pomalowania  osi  jezdni  na

łuku  ulicy  Mickiewicza  w  Staszowie  przed  sklepem  Tesco  poinformował,  iż  kwestia  zostanie

przeanalizowana  przez  odpowiednie  służby.  Podzielił  zdanie  Przewodniczącego  Rady Miejskiej

w  zakresie  braku  inwestycji  i  nienależytego  utrzymania  porządku  na  terenie  cmentarza

komunalnego  w  Staszowie.  Dodał,  iż  zostanie  podjęta  interwencja  w  tym  zakresie  w  spółce

PGKiM.  Przedstawił  informację  z  działalności  za  okres  od  26.07.2021  r.  do  18.08.2021  r.

(w  załączeniu  do  protokołu).  Na  zakończenie  poinformował   o  konieczności  podjęcia  działań

mających  na  celu  zmianę  map  zagrożenia  powodziowego  i  rezygnację  z  budowy  polderów
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przeciwpowodziowych  na  terenie  gminy  Staszów,  będących  częścią  sporządzanych  przez

Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  projektów  aktualizacji  planów  zarządzania

ryzykiem  powodziowym.  Wyjaśnił,  iż  wprowadzenie  w  życie  map  zagrożenia  powodziowego

pozbawiło możliwości budowy czy rozbudowy budynków mieszkalnych, budynków użyteczności

publicznej,  zakładów  produkcyjnych  itp.  Dodał,  iż  utworzenie  polderów  na  obszarze  gminy

Staszów, będących częścią sporządzanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie

projektów aktualizacji planów zarządzania ryzykiem powodziowym skutecznie zniechęci obecnych

mieszkańców  do  pozostania  w  dotychczasowym  miejscu  zamieszkania  oraz  zniechęci  nowych

ludzi, zainteresowanych osiedleniem się na stałe na terenie miasta i gminy Staszów. Zwrócił się do

radnych, sołtysów, mieszkańców  o wsparcie tych działań.

Radny Dominik Rożek poprosił o podjęcie działań w zakresie zapadniętej kostki w rejonie bloku

przy ul. Jana Pawła 13 w Staszowie. 

Radny  uzyskał  informację,  iż  zostały  podjęte  działania  w  tej  sprawie  w  ramach  procedur

gwarancyjnych.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie Ireneusz  Kwiecjasz  poinformował  o  pismach,

które od ostatniej  sesji wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj.  pismo  z dnia 16.08.2021 r.

w sprawie utwardzenia drogi gminnej nr 417/1 w miejscowości Staszów ul. Maleniec – dojazd do

działki nr 382/1 i 383/1.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 4

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz: 12:00 do godz: 15:45.                        

Protokołowała:

                                                     
A. Janicka
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